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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Lázár János Miniszterelnökséget vezető Miniszter Úrhoz :

„Lesz-e célzott EU-s forrás a kémények felújítására? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A sajtóból arról lehetett értesülni, hogy nőhet a kéményfelújítások száma, de a GFK piackutató cé g
szerint szükség is van rá, mert a kémények közel harmadán lenne mit javítani . A GFK felmérése
szerint az országban összesen négymillió kémény van, és közel egymillió fejlesztésre lehe t
számítani . Hazánkban az épült házak kéményeinek átlagéletkora húsz év, – a felújításokat i s
figyelembe véve – négyből három kémény hagyományos, falazott . Az ilyen kéményekkel a
tulajdonosoknak jóval több gondja volt, mint az előre gyártott elemesekkel, viszont az idősebb
falazott kémények 43%-át már felújították, és e munkák 41 %-a öt évnél nem régebbi .

Tisztelt Miniszter Úr !

A kémények felújítására vonatkozóan javasolnám, hogy legyen célzott EU-s forrás, amiből ez a
probléma könnyebben orvosolható lenne .
Kérdezem Miniszter Urat, hogy tervezik-e, hogy célzott EU-s forrás bevonásával támogassák a
kémények felújítását?

Várom megtisztelő válaszát !
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Országgyűlési képviselő

Budapest, 2015 . október 12 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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